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Brzesko, dnia 5 lutego 2025r. 

 

Rada Miejska w Brzesku 
 

Protokół Nr XI/2025 

XI Posiedzenie Sesji Rady Miejskiej w Brzesku   w dniu 29 stycznia 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala obrad Urzędu Miejskiego w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2025 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:52  

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka 

2. Franciszek Brzyk 

3. Rafał Cichoński 

4. Jadwiga Dadej 

5. Piotr Duda 

6. Janusz Filip 

7. Krystyna Gibała 

8. Roman Gurgul 

9. Seweryn Kozub 

10. Adam Kwaśniak 

11. Anna Lubowiecka 

12. Zbigniew Łanocha 

13. Agnieszka Mastalska-Sowa 

14. Agata Podłęcka 

15. Bogusław Sambor 

16. Daniel Szczupał 

17. Kamil Trąba 

18. Bartłomiej Turlej 

19. Adrian Zaleśny 

  

Nieobecni radni Bogusław Babicz i Dariusz Bruc  
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Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Adrian Zaleśny otworzył posiedzenie  XI sesji Rady Miejskiej  

w Brzesku kadencji 2024-2029, zwołaną na dzień 29 stycznia 2025 roku. Podstawa prawna 

zwołania sesji to art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, tekst jednolity, Dziennik Ustaw  

z 2024 roku, pozycja 1465 ze zm., oraz par. 3 ust. 1. Regulaminu Rady Miejskiej w Brzesku, 

stanowiącego załącznik nr 5 do statutu Gminy Brzesko, Dziennik Urzędowy Województwa 

Małopolskiego nr 468, pozycja 3091 ze zmianami. Powitał Radnych, Zastępcę Burmistrza 

Brzeska,Sekretarza Gminy, Radcę prawnego Urzędu Miejskiego, przedstawicieli służb 

mundurowych, Prezesów Spółek Miejskich.   

( Lista obecności stanowi załącznik).  

Poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane publicznie. 

Zarządził sprawdzenie obecności. 

Na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy 19 radnych, na ogólną liczbę 21. 

W związku z tym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 19, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNY (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

   Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny – przypomniał, że Radni otrzymali porządek 

obrad  w zawiadomieniu, jest dostępny również  na tabletach.  

Zapytał, czy w związku z tym są jakieś pytania lub propozycje zmiany? 

 

 



 

Strona | 3  
 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  zgłosił wniosek o  uzupełnienie porządku obrad. 

W punkcie 10 podjęcie uchwał w sprawach. 

 Podpunkt   6; 

w sprawie rozpatrzenia skargi ( na Sekretarza Gminy Brzesko); 

 Podpunkt   7; 

w sprawie rozpatrzenia skargi (na Radnego Rady Miejskiej Pana Franciszka Brzyka). 

Dzisiaj miało miejsce posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała 

odpowiednie opinie i projekty uchwał. W związku z tym poprosił Radnych o przyjęcie 

wprowadzenia do porządku obrad zaproponowanych podpunktów w punkcie 10, podpunkt 6  

i 7. 

Poddał pod głosowanie wnioski: 

 Głosowano w sprawie: 

1) zmiany w  porządku obrad sesji: wprowadzenie w pkc.10 pkt 6),  projektu uchwały w  sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka 

Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kwaśniak 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

 Głosowano w sprawie: 

2) zmiany w  porządku obrad sesji: wprowadzenie w pkc.10 pkt 7),  projektu uchwały w  sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka 

Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej 

Turlej, Adrian Zaleśny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kwaśniak 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Przewodniczący  poinformował, że porządek obrad został uzupełniony. 

Przedstawił porządek obrad wraz z ze zmianami:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2.  Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego 

Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska, Komendanta Powiatowego Policji, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, oraz zaproszonych gości.  

4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej odbytej 

w dniu 18.12.2024 roku.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od ostatniej 

sesji.  

7. Sprawozdanie z działalności zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy domowej za rok 2024.  

8. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach oraz regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Brzesko.  

9. Sprawozdanie z posiedzeń Komisji stałych i doraźnych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Zmiany uchwały budżetowej Gminy Brzesko na rok 2025. 

2) Zmiany uchwały numer 10/71/2024 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18.12.2024 roku w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041. 

3) Wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Brzesko. 

4) Przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Brzesku. 

5) Przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025. 

6) W sprawie rozpatrzenia skargi. (na Sekretarza Gminy Brzesko). 

7) W sprawie rozpatrzenia skargi. (na Radnego Rady Miejskiej Franciszka Brzyka) 
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11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje Radnych.  

13. Zapytania Radnych. 

14. Zapytanie zapytania Przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na 

nie. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  zapytał, Czy w związku z przedstawionym 

porządkiem są jeszcze jakieś pytania? 

Nie widzi. W związku z tym zamyka punkt 2. 

Przechodzimy do punktu 3. 

Ad. 3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska, Komendanta Powiatowego Policji, 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej oraz zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  Otwieram dyskusję. Czy ktoś z pań i panów 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń. 

Zamykam dyskusję w punkcie 3. 

Przechodzimy do punktu 4. 

Ad. 4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 18 grudnia 2024 r. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi. 

W związku z tym stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Zamykam punkt 4. 

Przechodzimy do punktu 5. 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Dokumenty dotyczące sprawozdania z realizacji 

gminnych zadań inwestycyjnych i z działalności w okresie międzysesyjnym są załączone w 

materiałach, są dostępne na  tabletach radnych. Czy w związku z przedstawionymi 

sprawozdaniami pan Burmistrz chciałby coś dodać? 

W dyskusji wzięli udział: 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach 

 

Myślę, że wszystko zostało dokładnie opisane i zawarte w sprawozdaniach. Natomiast warto 

wspomnieć jeżeli chodzi o inwestycje gminne, bo sporo jest pytań ze strony państwa Radnych. 

Ale też i oczekiwań ze strony mieszkańców, więc bardzo krótko. 

Najistotniejsze inwestycje to modernizacja w dalszym ciągu pływalni BOSiR-u. 

Ważne informacje otrzymaliśmy, dodatkowe środki jeszcze. w wysokości ponad 700 000. I przy 

udziale naszych własnych dodatkowa wartość inwestycji to jest jeszcze 1 100 000 zł. A zatem 

przekroczymy 10 700 000 zł łącznie na całe zadanie. Mają państwo informacje o stopniu 

zaawansowania, także inwestycji niektóre są już praktycznie ukończone, niektóre na poziomie 

90 kilku procent, a zatem nie ma opóźnienia. Być może nawet się uda nieco wcześniej. 

Były na początku takie zarzuty, że bardzo długo trwa ta inwestycja. Szanowni Państwo, tak 

naprawdę jeżeli ktoś w domu wykonywał remont zwykłej łazienki, to mógł zobaczyć ile trwa taka 

praca. Tutaj wystartowaliśmy w lipcu i dopiero wtedy firma mogła zamówić wszystkie materiały 

niezbędne. A zatem uważam, że przy tak dużej skali prac zadanie realizowane jest bardzo 

sprawnie i bardzo szybko. Z innych bardzo istotnych, na które czekaliśmy, to oddanie będzie 

zaraz po feriach dwóch obiektów, zarówno w szkole podstawowej w Buczu, jak i w Porębie 

Spytkowskiej. Długo czekały te miejscowości, te szkoły na swoje własne hale. Udało się te 

inwestycje zrealizować bardzo szybko i, co ważne, za stosunkowo to niewielki koszt. Łącznie to 

jest 6 000 000 zł z nadwyżką. I za to mamy 2 obiekty, które będą służyć mieszkańcom. 

Zarówno  uczniowie, ale też i ci, którzy z tego będą potem docelowo korzystać. 

Z innych takich zadań, jesteśmy współinwestorami dojazdu tzw. Łącznika Brzeskiego. Razem z 

Generalną Dyrekcją budowa skrzyżowania. Tak, aby docelowo do strefy, która może tam kiedyś 

powstać, doprowadzić już ruch taki płynny w miarę. Mamy wyłonioną firmę, która będzie pełnić 

zadania inżyniera kontraktu na otwór poszukiwawczy-rozpoznawczy wód termalnych. Były 

odwołania do Krajowej Izby Odwoławczej, ale skutecznie na odpowiedź ze strony Gminy KIO 

zareagowało. Oddaliło odwołanie firmy i dlatego też inwestycja będzie dalej 

wykonywana. Teraz musimy wspólnie z inżynierem kontraktu przygotować specyfikację do 

zamówienia. To się dzieje, lada moment wyłonimy firmę i przystąpimy do dalszych prac. Z takich 

jakiś bardziej zadań obszernych. Szanowni państwo, tych inwestycji, jest ich ponad 30, a z 

Funduszem Sołeckim to prawie 40. 

Tyle inwestycji mniej więcej się realizuje. 

Zadanie związane z poprawą stanu nawierzchni, o które też już państwo pytają. Będziemy 

dopiero realizować wtedy, kiedy firmy produkujące masę uruchomią swoją działalność. Teraz 

jest styczeń wyjątkowo ciepły, ale nikt jeszcze nie przygotowuje prac związanych z naprawami 

czy remontem nawierzchni. Doraźnie, tam gdzie jest taka potrzeba, są składane wnioski. Myślę, 

że spróbujemy się do tego przyłożyć. 

Zwykle po zimie jest objazd dróg, patrzymy na najbardziej potrzebne doraźne zadania i te 

zrealizujemy. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Brzesku  Bogusław Sambor mam pytanie w zakresie 

sprawozdania Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Chodzi mi dokładnie o zarządzenie numer 12/2025 z dnia 9.01.2025 r. w sprawie powołania 

zespołu do spraw wdrożenia karty mieszkańca. Ja jakiś czas temu też z burmistrzem na ten 

temat rozmawiałem, i dlatego chciałbym zapytać odnośnie szczegółów dotyczących tego 

zarządzenia. 

Jak to wygląda z perspektywy czasowej. 

Co miałoby obejmować, bo właśnie wydaje mi się, że pewne nasze takie tutaj rozważania i 

bolączki dotyczące, czy to basenu, czy parkingu, myślę, że w tej karcie miejskiej mogłyby znaleźć 

rozwiązanie. 

 

Sekretarz Gminy Stanisław Sułek odpowiedział na zapytanie radnego, obecnie jesteśmy na 

etapie podpisywania umowy z firmą, która będzie wdrażać u nas tą kartę miejską. 

Jesteśmy też na etapie przygotowywania uchwały Rady Miejskiej, myślę, że właśnie następnym 

etapem będzie ustalenie szczegółów, gdzie ta karta, jeśli chodzi o nasze jednostki, mogłaby być 

użytkowana. Natomiast jeśli chodzi o podmioty zewnętrzne, to tutaj ustalimy zasady na 

podstawie tej uchwały Rady Miejskiej i wtedy każdy z przedsiębiorców, czy też osób 

prowadzących działalność gospodarczą będzie mógł do tego programu przystąpić i udzielać 

różnych zniżek, czy bonifikaty na podstawie zamieszkania na terenie całej Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ze strony państwa Radnych są jeszcze jakieś 

pytania w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam punkt 5. 

Przechodzimy do punktu 6. 

  

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 

ostatniej sesji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Sprawozdanie Radni otrzymali w materiałach. 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam punkt 6. 

Przechodzimy do punktu 7. 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag. 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej za rok 2024. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Sprawozdanie było szeroko omawiane na 

posiedzeniach komisji . 

Głos zabrała Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego w Brzesku Pani Ludmiła Kochańska 

, która dokonała szczegółowego omówienia sprawozdania.  

 

 



 

Strona | 8  
 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Adam Kwaśniak- zapytał, jest  napisane w sprawozdaniu, że założono kartę typu C i typu 

D. Gdyby pani mogła opowiedzieć o co chodzi. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego w Brzesku Pani Ludmiła Kochańska –

odpowiedziała, Karta typu C jest to karta, którą spisujemy z osobą doznającą przemocy. 

Natomiast karta D z osobą stosującą przemoc. Inne są pytania, inne możliwości udzielania 

świadczeń, więc dlatego są podzielone. Karta A jest kartą, tak zwaną niebieską kartą główną.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ze strony pań i panów Radnych są jeszcze 

jakieś pytania dotyczące tego punktu? 

Nie widzę zgłoszeń. Poddał pod głosowanie opinie o treści:  

 Głosowano w sprawie: 

Rada Miejska w Brzesku zapoznała się ze Sprawozdaniem z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w 

Brzesku zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności zespołu interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy domowej za rok 2024. 

Zamykam punkt 7, przechodzimy do punktu 8. 

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach oraz Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Brzesko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Dokument sprawozdania mają państwo 

zamieszczony w materiałach, jest dostępny na państwa tabletach. Był także omawiany na 
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Komisjach. Jednak chciałbym zapytać pana Burmistrza, czy coś do tego sprawozdania pan 

Burmistrz chciałby dodać?. 

W dyskusji wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach – poinformował, że sprawozdanie jak wyżej podsumowuje 

obowiązki gminy związane z utrzymaniem porządku i czystości. Gmina realizuje różne zadania, w 

tym zbieranie odpadów, prowadzenie działań edukacyjnych i profilaktycznych, opiekę nad 

zwierzętami gospodarskimi oraz bezpańskimi psami, a także dbanie o środowisko. Gmina ma 

obowiązek organizowania przetargów na odbiór odpadów i ich transport do instalacji, jednak 

sama nie odpowiada za dziką zwierzynę, którą zajmuje się Skarb Państwa. Wprowadzono 

również zmiany dotyczące segregacji tekstyliów.System utrzymania czystości finansowany jest 

przez mieszkańców, a opłaty za odbiór odpadów są obowiązkowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ze strony pań i panów Radnych są jakieś 

pytania w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń. 

Poddał pod głosowanie opinię o treści: 

 Głosowano w sprawie: 

Rada Miejska w Brzesku zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji zadań wynikających z 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Brzesko i opiniuje pozytywnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  informuję, że w wyniku głosowania 19 Radnych 

za, 2 Radnych nieobecnych, Rada Miejska w Brzesku zapoznała się ze sprawozdaniem i 

zaopiniowała pozytywnie. 

Zamykam punkt 8. 
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Przechodzimy do punktu 9. 

Ad. 9. Sprawozdanie z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poprosił Przewodniczących poszczególnych 

komisji o przedstawienie sprawozdań. 

Sprawozdania z posiedzeń Komisji odbytych w miesiącu styczniu 2025 r. złożyli 

Przewodniczący Komisji : 

 Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Rozwoju  Piotr Duda 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Daniel Szczupał 

 Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych   Barbara Borowiecka 

 Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów  Anna Lubowiecka 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Kamil Trąba 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk sprawozdanie z dnia 

8 i częściowo z dnia 29 stycznia 2025 r.  

Ponadto poinformował, iż po analizie oraz zapoznaniu się z treścią wniosku z dnia 10.12.2024 

roku, złożonego przez pana XX. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 

18.12.2024 roku zawnioskowała o zwrócenie się do nadawcy wniosku o podanie danych 

adresowych, w celu dalszego procedowania pisma pod rygorem pozostawienia go bez 

rozpatrzenia. 

W dniu 20.12.2024 roku wystąpiono z pismem elektronicznym, mailowym do wnioskodawcy o 

uzupełnienie brakujących danych. Do dnia 30.12.2024 roku nie otrzymano żadnej informacji 

zwrotnej od pana XX w tej sprawie. W związku z powyższym wniosek pozostaje bez 

rozpatrzenia. 

I druga sprawa. 

Po analizie oraz zapoznaniu się z treścią skargi na Burmistrza Brzeska z dnia 17.12.2024 roku, 

złożonej przez panią BZ w wersji mailowej Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim 

posiedzeniu w dniu 18.12.2024 roku zawnioskowała o zwrócenie się do nadawcy skargi o 

podanie danych adresowych w celu dalszego procedowania pisma pod rygorem pozostawienia 

skargi bez rozpatrzenia. W dniu 20.12.2024 roku wystąpiono z pismem elektronicznym 

mailowym do wnioskodawczyni o uzupełnienie brakujących danych pod rygorem pozostawienia 

bez rozpatrzenia. Do dnia 30.12.2024 roku nie otrzymano żadnej informacji zwrotnej 

od pani BZ w tej sprawie. W związku z powyższym skarga pozostaje również bez rozpatrzenia. 

 

 Wice Przewodnicząca Komisji  Skarg Wniosków i Petycji Anna Lubowiecka- sprawozdanie 

z dnia 29 stycznia 2025 r.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Bartłomiej Turlej 

  

Przewodniczący Adrian Zaleśny zapytał, czy w związku z przedstawionymi sprawozdaniami ze 

strony pań i panów Radnych są jakieś pytania? 
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Nie widzę zgłoszeń. 

Zamykam punkt dziewiąty. 

Przechodzimy do punktu 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  

 1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2025 ; 

•  Barbara Odroń – Ferenc (Zastępca Dyrektora ) 

Wprowadziła do projektu w.w. uchwały. 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny zapytał, czy spośród Państwa radnych są jakieś 

pytania w związku z przedstawionym projektem uchwały?. 

Nie widzi zgłoszeń. 

Zamyka dyskusję.  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały jw.:  

 Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko  na rok 2025 ; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/79/2025 – została podjęta  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował, że uchwała została podjęta liczbą 

głosów 19 za i 2 Radnych nieobecnych. 

Zamyka podpunkt 1. 
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Przechodzimy do podpunktu 2. 

 2) zmiany uchwały Nr X/71/2O24 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18 grudnia 2024 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041; 

• Barbara Odroń – Ferenc (Zastępca Dyrektora ) 

Wprowadziła do projektu w.w. uchwały. 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny zapytał, czy spośród Państwa radnych są jakieś 

pytania w związku z przedstawionym projektem uchwały?. 

Nie widzi zgłoszeń. 

Zamyka dyskusję.  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały jw. 

 Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr X/71/2O24 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/80/2025 została podjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował , że uchwała została podjęta 

liczbą głosów 19 za i  dwóch Radnych nieobecnych. 

Zamykam podpunkt 2. 

Przechodzimy do podpunktu 3. 
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3) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Brzesko; 

W dyskusji wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach wprowadził do projektu w.w. uchwały. 

Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny zapytał czy w związku z przedstawionym 

projektem uchwały ze strony pań i panów Radnych są jakieś pytania? 

Nie widzę zgłoszeń, bardzo proszę o przeprowadzenie głosowania. 

 Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Brzesko; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/81/2025 została podjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował , że uchwała została podjęta, 

liczbą głosów 19 za i 2 Radnych nieobecnych. 

Zamyka podpunkt 3. 

Przechodzimy do podpunktu 4. 

 4) przyjęcia planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Brzesku; 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował, proponowany plan pracy 

Komisji mają państwo zamieszczony w materiałach. Czy w związku z tym są ze strony państwa 

Radnych jakieś pytania? 



 

Strona | 14  
 

Nie widzę,  

W związku z tym, że nie widzę zgłoszeń do dyskusji proszę o przeprowadzenie głosowania. 

 Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Brzesku; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/82/2025 została podjęta  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  informuję, że uchwała została podjęta, liczbą 

głosów 19 za i 2 Radnych nieobecnych. 

Zamykam podpunkt 4. 

Przechodzimy do podpunktu 5. 

 5) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025; 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  Podobnie jak w przypadku poprzedniej 

uchwały i poprzedniego planu, plany pracy Komisji Rady Miejskiej mają państwo zamieszczone 

w materiałach. Czy w związku z przedstawionymi planami, są jakieś pytania ze strony państwa 

Radnych? 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam dyskusję. 

 Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Brzesku na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/83/2025 została podjęta  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował , że uchwała została podjęta, 

liczba głosów 19 za i 2 Radnych nieobecnych. 

Zamykam podpunkt 5. 

Przechodzimy do podpunktu 6. 

 6) rozpatrzenia skargi; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Projekt uchwały dotyczący rozpatrzenia skargi 

mają państwo w materiałach. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie uzasadnienia do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Franciszek Brzyk 

Odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 

w dniu 13.12.2024 roku przez pana MD, na Sekretarza Gminy Brzesko, w wyniku jej rozpatrzenia 

Komisja SWiP rekomenduje uznać skargę za niezasadną z przyczyn opisanych w uzasadnieniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy w związku z przedstawionym projektem 

uchwały i uzasadnieniem do niego ze strony pań i panów Radnych są jakieś pytania? Nie widzi 

zgłoszeń, w związku z tym zamyka dyskusję i bardzo prosi o przeprowadzenie głosowania. 

Głosowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na Sekretarza Gminy Brzesko. 

 Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Krystyna 

Gibała, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Janusz Filip, Roman Gurgul, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/84/2025 została podjęta  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował, że uchwała została podjęta liczbą 

głosów 15 za, 4 głosy wstrzymujące i 2 Radnych nieobecnych. 

Zamykam podpunkt 6. 

Przechodzimy do podpunktu 7. 

 7) Rozpatrzenia skargi ; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przypomniał, że jest to skarga na Radnego Rady 

Miejskiej Franciszka Brzyka. Poprosił Wiceprzewodniczącą komisji skarg, wniosków i petycji, 

panią Annę Lubowiecką o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

Wiceprzewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji, Anna Lubowiecka odczytała projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem, w sprawie rozpatrzenia skargi ,na Radnego Franciszka Brzyka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  zapytał, Czy w związku z przedstawionym 

projektem uchwały wraz z jego uzasadnieniem ze strony pań i panów Radnych są jakieś pytania? 

Nie widzę zgłoszeń do dyskusji. 

Zamyka dyskusję.  

 Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Barbara Borowiecka, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Anna 

Lubowiecka, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, 

Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Filip, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha 

BRAK GŁOSU (1) 

Franciszek Brzyk 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc 

Uchwała nr XI/85/2025 została podjęta  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poinformował, że uchwała została podjęta liczbą 

głosów 13 za, 5 głosów wstrzymujących i 2 Radnych nieobecnych i 1 brak głosu. 

Zamyka podpunkt 7. 

I tym samym zamyka punkt 10. 

Przechodzimy do punktu 11. 

Ad. 11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - złożył sprawozdanie , stanowi zał.  

 Zamyka punkt 11. 

Przechodzimy do punktu 12. 

Ad. 12. Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ktoś z pań i panów Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń. 

Zamykam punkt 12. 

Przechodzimy do punktu 13. 

Ad. 13. Zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny   Czy ktoś z pań i panów Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

O głos prosił pan Radny Zbigniew Łanocha.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Zbigniew Łanocha Panie Burmistrzu, czym było spowodowane zwiększenie wydatków na 

remont pływalni brzeskiej? 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach Zwiększenie wydatków na remont pływalni brzeskiej było 

spowodowane koniecznością wykonania takiego zakresu robót, aby pływalnia mogła być 

otwarta. Środki, które otrzymaliśmy z Polskiego Ładu, były środkami absolutnie niepowiązanymi 

z potrzebami, jakie Gmina miała w tym zakresie. Wiemy, mimo że jesteśmy wdzięczni, że 

otrzymaliśmy te pieniądze, ale one były określone na poziomie możliwym do przyznania Gminie 

a nie na poziomie niezbędnym do wykonania zadania, jakim była modernizacja basenu.  

W związku z tym musieliśmy dostosować zakres zadań do kwoty. Co jest sytuacją trochę dziwną, 

bo zawsze dostosuje się kwotę do zakresu zadań. W momencie, kiedy przystąpiliśmy do 

modernizacji, okazało się, że bez kolejnych zmian nie będziemy mogli wykonać na tyle prac 

kompleksowych, aby basen otworzyć. Dodatkowo jeszcze pojawiły się możliwości naboru 

dodatkowego ogłoszonego przez Ministerstwo. I z tej możliwości skorzystaliśmy, wskazując na 

potrzeby, które do tego zadania są przypisane. Po rozpatrzeniu pozytywnym naszego wniosku 

otrzymaliśmy dodatkowe pieniądze. Ale tak jak przy każdym jednym wniosku, musi być udział 

własny. Wobec tego otrzymaliśmy ponad 700 000 zł. Daliśmy udział własny i zwiększyliśmy o  

1 100 000 zł to zadanie. W tym momencie będzie możliwe rzeczywiście wykonanie wszystkich 

prac. Łącznie z wymianą posadzek, z remontami toalet, z wymianą stolarki okiennej, z pełnym 

dociepleniem. Jak też i z odmalowaniem tych pomieszczeń, które we wcześniejszym naszym 

założeniu nie znalazły źródła finansowania.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  Czy w tym punkcie ze strony pań i panów 

Radnych są jeszcze jakieś pytania? 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam punkt 13. 

Przechodzimy do punktu 14. 

Ad. 14. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ktoś z pań i panów Radnych będących 

również Przewodniczącymi i Sołtysami chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Pani Radna Barbara Borowiecka, bardzo proszę. 

Radna Barbara Borowiecka mamy jeszcze styczeń, już teraz zaczynają pojawiać się zgłoszenia 
dotyczące remontów pozimowych, a dokładniej naprawy dróg. Jak co roku, są to kwestie, które 
nie pozostają bez uwagi. Z przykrością muszę jednak zwrócić uwagę na poważne ubytki na ulicy 
Elektrycznej. Panie Burmistrzu, rozumiemy, że co roku napotykamy pewne trudności związane z 
tymi pracami. Mimo to, chciałabym zapytać o sytuację na ulicy Mikołaja Reja. Czy mógłby Pan 
poinformować, na jakim etapie znajdują się uzgodnienia dotyczące tej ulicy? Czy w końcu będzie 
możliwe przeprowadzenie zaplanowanego remontu?. Sytuacja na tej ulicy jest bowiem bardzo 
trudna, co wpływa również na wstrzymanie prac na ulicy Elektrycznej. Jestem pewna, że także 
mieszkańcy ulicy Mikołaja Reja zgłaszają swoje obawy, a temat ten jest im bliski. Choć pora jest 
wczesna, to jednak biorąc pod uwagę napływające zgłoszenia, byłabym wdzięczna za wszelkie 
informacje na ten temat. 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach zgadza się, zgłoszeń rzeczywiście jest sporo. W ubiegłym 

tygodniu otrzymaliśmy jedno zgłoszenie, które zostało poparte dokumentacją fotograficzną. 

Zdajemy sobie sprawę, że pojawiły się trudności związane z realizacją tego zadania. Niemniej 

jednak, ulica Elektryczna znajduje się w planie remontów pozimowych na ten rok. 

W momencie ogłoszenia postępowania przetargowego i wyłonienia odpowiedniej firmy, a także 

w momencie uruchomienia produkcji masy asfaltowej, remont będzie mógł się rozpocząć. Na 

chwilę obecną rozważamy podjęcie działań doraźnych, aby załatać dziury, choć zdaję sobie 

sprawę, że może to nie być idealne rozwiązanie. Gmina Brzesko, tak jak 99% innych gmin, nie 

posiada własnej wytwórni masy asfaltowej i musi ją pozyskiwać poprzez postępowanie 

przetargowe. Niemniej jednak, będziemy starali się podjąć jak najszybsze działania, by 

przynajmniej w sposób doraźny poprawić stan nawierzchni. Liczę, że nie spotka się to z krytyką, 

ponieważ nie wynika to z braku chęci działania, lecz z braku odpowiednich zasobów. Zleciłem już 

tę sprawę do Wydziału Infrastruktury, a pracownicy w tym tygodniu lub już wkrótce będą na 

miejscu, by ocenić, jakie działania można podjąć w tej sprawie. Gdzie tylko będzie to możliwe, 

będziemy starać się naprawić nawierzchnię. Jeśli chodzi o pełny remont, planujemy, że w tym 

roku, po usunięciu wszystkich niedogodności, inwestycja zostanie zrealizowana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny   Dziękuję. Czy ze strony pań i panów Radnych są 

jeszcze jakieś pytania w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam punkt czternasty. 

Przechodzimy do punktu 15. 

Ad.15. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny   Otwieram dyskusję. I czy ktoś z pań i panów 

Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Seweryn Kozub – poruszył w swojej wypowiedzi następujące tematy i zapytał w 

sprawach: 

1. Program rozwoju struktury sportowej – współpraca z samorządami: 

o Ministerstwo Sportu i Turystyki ogłosiło program wspierający rozwój 

infrastruktury sportowej w Polsce, realizowany we współpracy z samorządami 

województw. 

o Celem programu jest poprawa warunków do uprawiania sportu oraz zwiększenie 

dostępności obiektów sportowych dla lokalnych społeczności. 

o Program zakłada współfinansowanie przez samorządy wojewódzkie na poziomie 

30% kosztów kwalifikowalnych, a pozostałe 40% to wkład własny wnioskodawcy. 

o Dla województwa małopolskiego z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 

przewidziana kwota to 18 225 000 zł. 

o Nabór wniosków odbędzie się w okresie od 1 kwietnia do 31 maja. 
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o Proponuje, warto rozważyć aplikowanie o środki na remont lub przebudowę 

terenu sportowo-rekreacyjnego przy ul. Okocimskiej 34, biorąc pod uwagę 

możliwość zabezpieczenia środków oraz termin realizacji projektu począwszy od 

1 stycznia 2026 roku. 

2. Administrowanie terenem przy ul. Okocimskiej 34: 

o Pytanie dotyczące aktualnej formy administracji terenem przy ul. Okocimskiej 34: 

czy jest to umowa dzierżawy zawarta na czas określony czy nieokreślony? 

o Jak wygląda współpraca gminy z Okocimskim Klubem Sportowym w zakresie tego 

terenu? 

o Czy istnieje możliwość, by w przyszłości rozważyć inne formy współpracy lub 

zmiany warunków umowy? 

3. Poszerzenie strefy parkowania przy dworcu PKP: 

o Zapytał o ewentualne działania podjęte w celu poszerzenia strefy parkowania 

przy dworcu PKP. W szczególności, czy podjęto jakiekolwiek rozmowy z PKP, aby 

rozszerzyć tę strefę. 

o Wiadomo, że potrzeby związane z parkowaniem w tym rejonie są bardzo duże, 

dlatego warto byłoby podjąć działania w celu poprawy sytuacji. 

o Pytanie dotyczy także wszelkich planów i rozmów, które mogłyby prowadzić do 

powiększenia strefy parkowania przy dworcu PKP. 

4. Program Feniks ograniczenia i możliwości pozyskania środków: 

o Program Feniks, którego celem jest wsparcie działań związanych z ochroną 

środowiska, zakłada, że inwestycje muszą być realizowane w aglomeracjach o 

wielkości co najmniej 15 000 RLM (równoważnych mieszkańców). 

o Zapytał, jak kształtuje się sytuacja naszej gminy w kontekście tej aglomeracji i czy 

spełniamy wymagania dotyczące wielkości aglomeracji. 

o Ponadto, jeśli gmina nie będzie mogła pozyskać funduszy z programu Feniks (ze 

względu na ograniczenia), pytanie, czy gmina rozważa inne możliwości 

finansowania inwestycji, takie jak pożyczki lub środki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska lub Banku Gospodarstwa Krajowego, które oferują również 

opcję częściowego umorzenia środków. 

5. Nowy system w Brzeskim Ośrodku Sportu i Rekreacji – automatyczne reklamacje i 

identyfikacja pojazdów: 

o W ostatnim kwartale 2024 roku omawiano wdrożenie nowego systemu w 

Brzeskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, który ma umożliwić automatyczne 

anulowanie reklamacji związanych z parkowaniem w strefie płatnego 

parkowania. 

o System ten ma także umożliwić identyfikację kilku pojazdów parkujących w tej 

samej strefie, co ma na celu ułatwienie procesu obsługi użytkowników strefy. 

o Pytanie, czy ten system już jest wdrażany, czy też wciąż jest na etapie testów, 

oraz kiedy planowane jest pełne wdrożenie tego rozwiązania. 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach Szanowny Panie Radny, Cieszę się, że wykazuje się Pan 
dużą aktywnością to oznacza, że jest Pan Radnym, który angażuje się w sprawy naszej gminy. 
Odnośnie rozwoju infrastruktury sportowej, zgadzam się z Panem, że to kwestia niezwykle 
istotna. Jesteśmy świadomi założeń programu Ministerstwa Sportu i Turystyki, co potwierdzają 
zrealizowane już inwestycje, takie jak trzy obiekty sportowe, które powstały przy wsparciu tego 
programu. Czekamy teraz na szczegóły od Zarządu Województwa Małopolskiego, aby móc 
zaplanować kolejne działania. Poprzednie dofinansowanie było, niestety, w większości 
uznaniowe, co miało miejsce przy projekcie boiska przy Szkole nr 1, gdzie otrzymaliśmy zaledwie 
kilka tysięcy złotych w stosunku do 200 tysięcy, które przeznaczyliśmy z naszej strony. Liczymy, 
że teraz zasady będą bardziej precyzyjne i przejrzyste. Na pewno będziemy starać się o wsparcie 
w ramach tego programu, jednak nie wiem, czy będą to projekty na tak dużą skalę jak 
przebudowa Stadionu Okocimskiego, gdyż obecnie nie znamy szczegółowych założeń programu. 
Mimo to, każdą możliwość rozwoju infrastruktury sportowej będziemy starali się wykorzystać, 
mając już doświadczenie w pozyskiwaniu środków na tego typu zadania. Dziękuję za cenną 
uwagę, na pewno będziemy na bieżąco śledzić te kwestie, aby nie przegapić żadnej okazji.  

Co do administracji terenem przy ul. Okocimskiej 34, to jak wspomniał Pan Sekretarz, obecnie 
obowiązuje tam umowa użyczenia na czas oznaczony, bezpłatnie.  

W kwestii poszerzenia strefy parkowania przy dworcu PKP, niestety, Gmina nie ma możliwości 
rozszerzenia tej strefy, ponieważ nie dysponujemy żadnym terenem w tej okolicy. Wejście na 
teren PKP jest obecnie niemożliwe, a sprawa z oddaniem obiektu PKP była skomplikowana przez 
długi czas, z roszczeniami PKP dotyczącymi budowy rampy i przejazdu przez nasz parking. 
Dodatkowo, po drugiej stronie znajduje się prywatny właściciel terenu, który również nie jest 
zainteresowany przekazaniem części gruntu. Mimo że zapotrzebowanie na parking jest duże, 
niestety nie jesteśmy w stanie nic zrobić w tej sprawie. 

Odnośnie aglomeracji, mamy obecnie dwie: małą aglomerację Sterkowiec, z zakończoną 
oczyszczalnią, która jest poniżej 15 000 RLM, przez co nie możemy aplikować o środki w ramach 
programu Feniks. Druga aglomeracja to Brzesko, która obejmuje znaczny ładunek, w tym także 
niektóre tereny odprowadzające ścieki z pobliskich miejscowości. Pracujemy teraz nad 
przyjęciem uchwały w sprawie rozszerzenia aglomeracji, która może umożliwić nam ubieganie 
się o środki na dużą skalę w ramach VII Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków 
Komunalnych. Mamy nadzieję, że uda się to zrobić w lutym, a wówczas będziemy mogli złożyć 
wnioski. Przygotowujemy dokumentację oraz źródła finansowania, a spotkania z dyrektorem i 
zarządem RPWIK pozwoliły nam zebrać niezbędne materiały. 

Jeśli chodzi o Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, to rzeczywiście możliwości jego 
wykorzystania są ograniczone, zwłaszcza że umorzenie wynosi tylko do 30%, co w przypadku 
dużych inwestycji może być nieoptymalne finansowo. Dlatego liczymy na możliwość pozyskania 
środków z innych źródeł, takich jak Program Rozwoju Obszarów Wiejskich, który pozwoliłby nam 
aplikować o pieniądze na inwestycje związane z kanalizacją poza aglomeracjami. 
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Odnośnie systemu parkowania w Brzeskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, rozmawiałem z 
kierownikiem strefy i mam informację, że system jest już gotowy lub będzie wdrożony lada 
dzień.  Nadmienił jakie  będą te nowe rozwiązania . Kierowca będzie zgłosić reklamację 
telefonicznie, podając datę i godzinę wykupienia biletu, jeśli taki bilet wykupił. System 
automatycznie zweryfikuje, czy opłata została nałożona błędnie i w takim przypadku anulujemy 
ją bez konieczności składania pisemnej reklamacji. Chciałbym również przypomnieć, że nie ma 
darmowych 10 minut, więc konieczne jest wykupienie biletu niezwłocznie po zaparkowaniu. 
Warto dodać, że Brzesko to małe miasto i w ciągu 10 minut można dotrzeć do niemal każdego 
miejsca w centrum, co sprawia, że nowe zasady powinny pozytywnie wpłynąć na komfort 
mieszkańców. Jeszcze raz dziękuję za Pana uwagi i pytania. Wszystkie te kwestie będziemy 
starali się rozwiązać na bieżąco, a także przygotować odpowiednie wnioski i dokumentację, by 
jak najlepiej wykorzystać dostępne środki. 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku Seweryn Kozub - (Ad Vocem) Szanowny Panie Burmistrzu, 
Serdecznie dziękuję za wyczerpującą odpowiedź na moje pytania. Chciałbym jednak dodać ad 
vocem do kwestii dotyczącej poszerzenia strefy parkowania przy dworcu PKP. Wydaje mi się, że 
warto jeszcze raz rozważyć wszystkie dostępne możliwości w tej sprawie. Może warto podjąć 
rozmowy z przedstawicielami spółki PKP, by spróbować pozyskać teren pod rozszerzenie tej 
strefy parkingowej. Zdaję sobie sprawę, że może to wiązać się z trudnościami, ale być może 
wspólnymi siłami uda się znaleźć rozwiązanie, które poprawi sytuację parkowania w tej okolicy. 
Dziękuję raz jeszcze i liczę na dalszą współpracę w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach (Ad Vocem) Rozmowy w tej sprawie są trudne, ponieważ PKP 

to w rzeczywistości wiele różnych spółek, każda odpowiedzialna za inny aspekt od torów, przez grunty, 

po oświetlenie i energetykę. W związku z tym, koordynacja działań między nimi jest skomplikowana. 

Dyskusje na temat oświetlenia rampy czy wykorzystywania terenu również były pełne trudności, jak 

choćby problem z oświetleniem, przez co niektóre działania musiały być wykonywane w ciągu dnia. 

Dodatkowo, teren w okolicy jest mocno zagospodarowany, w pobliżu znajduje się kościół, rampa, plac 

manewrowy, a część gruntu jest już dzierżawiona przez prywatną firmę. W związku z tym nie ma wielu 

możliwości pozyskania terenu od PKP, chyba że mamy jakiś pomysł na konkretną lokalizację. 

 

Radny Rady Miejskiej w Brzesku  Seweryn Kozub - (Ad Vocem) możemy sięgnąć pamięcią do 

realizacji parkingu Park and Ride. I sprawdzić czy tam w stu procentach były to działki gminne 

czy jednak były to działki w jakiś sposób administrowane przez PKP i szukać porozumienia.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Brzesku  Bogusław Sambor Panie Burmistrzu, Szanowni 

Radni, 

Mam jeszcze jedną myśl, którą chciałbym się podzielić w kwestii parkingu. Może warto rozważyć 

możliwość budowy parkingu wielopoziomowego w tej lokalizacji? Oczywiście, wymagałoby to 

pewnej ingerencji w istniejący parking, który został niedawno wybudowany, w tym konieczności 

wykopania filarów, ale być może warto byłoby sprawdzić, jakie są możliwości urbanistyczne, 

techniczne i finansowe związane z taką inwestycją. Zdaję sobie sprawę, że to duża inwestycja, 
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ale moglibyśmy spróbować oszacować koszty oraz zbadać, czy w ogóle istnieje przestrzeń do 

realizacji takiego projektu w tym miejscu. Może warto rozważyć tę opcję. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach - (Ad Vocem) 

Niewątpliwie inicjatywa budowy parkingu wielopoziomowego jest cenna i warta rozważenia. 

Jednakże przed podjęciem decyzji należy uwzględnić kilka kwestii. Po pierwsze, warto rozważyć 

możliwość partnerstwa publiczno-prywatnego. Dysponując odpowiednim terenem, moglibyśmy 

przejść przez skomplikowaną procedurę, aby przedsiębiorca mógł zrealizować tę inwestycję, 

realizując zadania publiczne. 

Budowa parkingu wymagałaby pobierania opłat, ponieważ Gmina, inwestując dużą kwotę, 

musiałaby uzyskać ekonomiczne uzasadnienie dla tej inwestycji. Choć parking ten służyłby 

mieszkańcom, to jednak w głównej mierze wykorzystywany byłby przez osoby związane z PKP, 

zgodnie z ideą Park and Ride. 

Rozważając budowę parkingu wielopoziomowego, musimy pamiętać o kwestiach technicznych, 

takich jak filary i wjazdy, ale również o problemie lokalizacji obecnych samochodów w trakcie 

realizacji inwestycji, która mogłaby trwać nawet pół roku. 

Choć rozmowy są jak najbardziej potrzebne, obecnie gmina może nie dysponować środkami na 

realizację tak dużej inwestycji. Warto zastanowić się, czy potencjalny inwestor byłby w stanie 

zaprezentować realistyczny plan finansowy. Są miejsca, gdzie parkingi generują zyski, a nie 

straty, więc ta propozycja zasługuje na dalsze rozważenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny Czy ktoś z pań i panów Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie? 

Nie widzę zgłoszeń, zamykam punkt 15. 

Przechodzimy do punktu 16 zamknięcie obrad sesji. 

Ad. 16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny podziękował serdecznie wszystkim za udział w 

obradach sesji. Jest wdzięczny za aktywne włączenie się w dyskusje oraz konstruktywne uwagi. 

Zaangażowanie i chęć współpracy stanowią istotny element w podejmowaniu decyzji, które 

mają realny wpływ na rozwój naszej gminy.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad , Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny 

zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej w Brzesku, zwołanej na dzień 29 stycznia 2025 r.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brzesku  

(-)mgr Adrian Zaleśny  

(Treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym) 

Przygotowała: Inspektor Marta Kółkowska 

Płyta CD z nagraniem posiedzenia sesji - w aktach BR. 


